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Onsdag den 13. oktober 2021 

kl. 19.00 – 21.00 

Dagsorden 
Fraværende: Ole Larsen, Mette og Kristian 

Kage: Jane 

 

 

Punkt 1. 

Nyt fra elevrepræsentanterne   - afbud på grund af fodbold.  

- Evaluering af aktivitetskasser – det har været en stor succes, dog er der allerede forsvundet 

en del ting. Vil gå ud i klasserne, og undersøge om der ligger ting herude. Overveje om der 

skal ske opfyldning.  

- Nyt fra elevrådet. 

- Efterårsfest – evt. lave en konkurrence, som kan passe sig selv, da de gerne vil være med til 

festen.  

- Eleverne ønsker sig større skuffer/ skabe i klasserne.  

-  

Punkt 2. 

Til orientering: 

Uffe: Valgmøde i Brovst 

• Der blev bl.a. snakket rengøring, tolærerordning m.m. – grundlæggende et fint møde, hvor 

der blev lovet gode ting til skolen.  

• Spørgsmål til hvordan man kan gennemskue skolernes økonomi – der blev lovet bod og 

bedring fra politikerne, som gerne ville prøve at gøre mere ved det.  

• Der var ikke særligt stort fremmøde.  

Henrik: Status på aktuelle sygemeldinger. 

 

Punkt 3. 

Formen på skolebestyrelsesmøderne. 

- På mødet i september blev der stillet spørgsmål til om formen var den bedste. 

- Uffe og Henrik præsenterer forslag til ændringer – dialog herom. 
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• Al orientering skal være i øverste halvdel fremadrettet – er det en god ide i forhold til 

elevrep? Dagsordenen kan måske laves efter hvorvidt eleverne deltager eller ej, hvis ikke 

det er noget de bør høre/ noget personrelateret. Hvis det giver mening i forhold til eleverne, 

skal der være fleksibilitet i forhold til dagsordenen.  

• Fremadrettet kun budgettet på hver anden måned (dette er godkendt), det samme med 

elevrepræsentanterne, for at give deres arbejde mere fylde (hvis det er tilladt – HM 

undersøger)  

• Hvis man har noget til eventuelt, bedes det skrives til Henrik eller Uffe inden mødet, af 

hensyn til at nå hele dagsordenen.  

• I forhold til ledelsen – snakken frem og tilbage, om hvad proceduren skal være. Vi holder 

ved den form der er nu, hvor hele ledelsen deltager.  

• Hvad ønskes der viden om i orienteringen? Bl.a. hvis der er lærere og pædagoger der er 

fraværende, hvis der sættes gang i nye projekter og initiativer, punkter hvor SB kan være 

behjælpelig og bidrage på forskellig vis.  

 

Punkt 4. 

Budgetopfølgning v. Henrik  

• Vores vikarbudget er usikkert, bl.a. på grund af tidligere langtidssygemeldinger og deraf 

manglende ferieafvikling samt usikkerhed om refusionsstørrelser.  

• I forhold til Skolen: Stadig det forventede underskud, men kun små justeringer siden sidst.  

Vigtigt at holde hånden under personalet og sørge for, at bemandingen er okay, sådan at der ikke 

kommer sygemeldinger på den front.  

 

Punkt 5. 

Skolebestyrelsens rolle og opgave ind i forældresamarbejdet.  

- Skolebestyrelsens direkte aftryk på arrangementer 

• Hvem skal sætte gang i en aktivitet, og bestemmer hvad indholdet er?  

• Nedsætte forældreråd i vuggestuen/ børnehaven.  

• Vi skal både have nogle individuelle samt fælles arrangementer.  

• Vigtigt med traditioner og at få inddraget forældrene.  

• Vigtigt at få afklaret, hvem der reelt står for arrangementerne – er det personalet, SB, 

forældreråd m.m.  

• Inddragelse af forældrerådene i bl.a. skolefester.  

• Være med til at finde balancen i hvor lidt og hvor meget forældrene skal inddrages i både 

planlægningen og udførelsen af diverse arrangementer.  

- Dialog med forældre om forventninger 

• Hvilken rolle/ opgaver har lærere og pædagoger i forbindelse sociale arrangementer?  

- Forældremøder og andre aktuelle møder med forældre.  
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• Forældrekaffe og forældremøder med relevant indhold.  

 

Forslag om at nedsætte et udvalg der kan arbejde videre med punktet – hvordan får vi forældrene 

involveret i børnenes dagligdag – både i hverdagen og ved særlige arrangementer.  

Vigtigt at SB har en plan for, hvad det er der skal og kan laves for børnene – lave en idebank og en 

arbejdskraftbank vi kan trække på.  

Måske få inddraget/ oprettet et C hold, som kan hjælpe i særlige tilfælde, og få et ejerskab ind i 

dagligdagen.  

En god start at få dannet et forældreråd i børnehaven. 

Vigtigt at vi forsøger at være på forkant med tingene, lave nogle særlige arrangementer for 

børnene, give forældrene ejerskab for skole og SI.  

Vigtigt at lave arrangementer der binder børnene, forældrene og personalet sammen – kvalificere 

det ude i personalegrupperne.  

Børnehaven skal finde ud af, hvordan det giver mest mening at danne forældreråd – stuevis eller 

fælles.  

Både tage udgangspunkt i det små og det store.  

På næste møde er vi mere kvalificerede, og tager en beslutning om, hvad vi fremadrettet vil.  

 

Punkt 6. 

Punkter til næste møde: 

Opgradering af vores hjemmeside.  

 

Punkt 7. 

Gennemgang af referat 

 

Punkt 8:  

Eventuelt.  

Fremadrettet er dette punkt ikke på, medmindre der er information om dette inden.  

Skolefoto – det sker i november i skolen og i december i SI-en. – ved Aalborg Skolefoto.  

Er vi på vej til at blive et fælles hus? Gerne et punkt på næste møde.  
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